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ZAPISNIKA
8. skupne sejo Sveta in Sosveta za varnost prebivalcev Četrtne skupnosti Center, Mestne občine 
Ljubljana, ki je bila v sredo, 20. septembra 2023, ob 17 uri, v dvorani SLS, MU, MOL.

Sejo je na podlagi sedmega odstavka 58. člena Statuta Mestne občine Ljubljana (Uradni list RS št. 
31/2021 - uradno prečiščeno besedilo) sklicala in vodila predsednica Sveta ČS Center, Mateja Špan. Na 
seji je bilo prisotnih 12 članov sveta od 17. Seja je bila sklepčna.

Prisotni člani Sveta: David Cerar, Marijan Fras, Klemen Gliha, Uroš Kaučič, Rok Kleindienst, Nataša 
Menart, Svetlana Nikolič, Sabina Noble, Iva Padar, Žiga Škerlavaj, Vesna Škrinjar Pevc, Mateja Špan
Vabljeni: predstavnika PP Ljubljana Center, načelnica Majda Nagode in namestnik Mitja Belec, Maja 
Michieli, občanka
Opravičili: Arne Jernej Stare, predstavniki Mestnega redarstva MOL 
Ostali prisotni: Teja Kranjc, Sonja Kopač, obe SLS MU MOL

Predsedujoča je pozdravila navzoče in dala na glasovanje naslednji dnevni red:
1. Sosvet za varnost prebivalcev - Obravnava pobud in pritožb občanov ter seznanitev s poročili 

Mestnega redarstva in Policijske postaje Ljubljana Center za leto 2022
2. Potrditev zapisnika 7. seje Sveta ČS Center
3. Poročilo predsednice o delu med sejama
4. Tekoče zadeve ČS Center
5. Predlogi in pobude
6. Razno

Prisotnih je bilo 12 članov sveta.
Opredeljenih je bilo 12 članov.
Za predlagani dnevni red je glasovalo 12 članov.
Dnevni red je bil sprejet.

AD 1
SOSVET ZA VARNOST PREBIVALCEV - OBRAVNAVA POROČIL MESTNEGA 
REDARSTVA IN POLICIJSKE POSTAJE LJUBLJANA CENTER ZA LETO 2022

Predsedujoča je pozdravila navzoče in povedala, da so predstavniki Mestnega redarstva MOL opravičili 
svojo zadržanost. Poročili Mestnega redarstva in PP Ljubljana Center so člani prejeli po e-pošti (poročili 
sta v prilogi).
Besedo je predala občanki, pobudnici za spremembo oziroma dopolnitev Odloka o posebni rabi javnih 
površin v lasti Mestne občine Ljubljana, ki je predstavila težavo preobremenjenosti s hrupom. Po 
razpravi z občanko in predstavnikoma Policijske postaje Ljubljana Center je predsedujoča dala na 
glasovanje predlog SKLEPA 1/8:
Svet Četrtne skupnosti Center je obravnaval pobudo občanke za spremembo oziroma dopolnitev 
Odloka o posebni rabi javnih površin v lasti MOL in jo je po razpravi z občanko in 
predstavnikoma Policijske postaje Ljubljana Center tudi podprl. 
Predlog, podan v pobudi, da se v odlok doda člen: »V primeru pritožb stanovalcev (in izmerjenih 
čezmernih obremenitev s hrupom) lahko Mestna občina Ljubljana uporabo akustičnih aparatov 



na dotični javni površini preprosto prepove«, se zdi smiseln in hitro uresničljiv, s seboj pa prinaša 
občutek, da je Mestni občini Ljubljana mar za stanovalce. 
V centru mesta na malem območju deluje veliko lokalov. Posamezen lokal z glasbo iz svojih 
akustičnih naprav morda niti ni moteč, vendar skupek več lokalov s svojimi ozvočenji hitro
pripelje do moteče obremenitve s hrupom.

ČS Center je že večkrat pozval k preučitvi pobude za umik zvočnikov s fasad stavb v centru mesta, 
s poslanimi sklepi sveta pristojni službi MOL, kot tudi na koordinaciji ČS z OGDP in sicer za:
- zmanjšanje glasnosti ozvočenja na prireditvah (tudi na večjih javnih prireditvah),
-          prepoved ozvočenja na fasadah stavb v centru mesta in
-          skrajšanje obratovalnega časa lokalom, ki delujejo znotraj območij stanovanj do 22. ure,

Pristojno službo pozivamo, da glede na številne pritožbe in pobude (tudi na portalu pobud MOL) 
prisluhne stanovalcem s hrupom preobremenjenih območij centra mesta tako, da preuči in 
realizira možnost dopolnitve predloga Odloka o posebni rabi javnih površin v lasti MOL.

Prisotnih je bilo 12 članov sveta.
Opredeljenih je bilo 12 članov sveta.
Za predlagani sklep je glasovalo
Sklep je bil sprejet.

Predstavnikoma PP Ljubljana Center, načelnici Majdi Nagode in Mitji Belecu se ja zahvalila za 
udeležbo na seji ter ju zaprosila za predstavitev poročila za območje ČS Center. V razpravi, ki je sledila, 
so bila izpostavljena naslednja vprašanja/pobude/težave:
 Hrup lokalov – za kršitve odlokov je pristojno Mestno redarstvo. Meritve hrupa naroča Inšpektorat 

za okolje in energijo, ki lokal vnaprej obvesti o meritvah.   
 Hud porast kriminala v centru Ljubljane – vse več ropov, tatvin, napadov in drugih kriminalnih 

dejanj – policija je obravnavala problematiko in meni, da je prav, da se nasilje objavlja v medijih.
 Problematika na Kotnikovi zaradi metadonskih uporabnikov – problem je hrup in vpitje,  ni hudih 

kršitev. Policija je poostrila nadzor.
 Problematika azilantov – policija v civilu spremlja dogajanje, ni zaskrbljujoče za lokalno skupnost
 Skupina mlajših romov v centru, ki teži – policija ni seznanjena oz. ne beleži tovrstne skupine.
 Problematika pred McDonaldsom na Cankarjevi – po poletnem premoru opažajo ponovno zbiranje 

skupin najstnikov. Zaenkrat ni težav.
 Skupina nasilnih tujcev na Metelkovi - Metelkova je kraj prodaje drog, preprodajajo slovenci in 

tujci. Je varnostno obremenjeno območje. 90 % časa se izvaja nadzor, lani je bilo cca 150 kaznivih 
dejanj in prijav.

 Ali se je število vlomov povečalo? –V centru ni porasta, je pa na obrobju (Šiška, Moste, Vič)
 Ali imam po vlomu pravico izvedeti, kdo je storilec? – PP ne obvešča. PP da ovadbo na državno 

sodišče. Izveste lahko na sodišču.
 Problematik drogiranja in odloženih uporabljenih igel (Kongresni trg, park Zvezda, Šubičeva, 

Cankarjev dom, Maximarket) – PP je obveščena. Igle pobira pristojna služba. V kolikor ima pri sebi 
drogo, dobi globo za posedovanje. Pred Maximarketom je bil 6 mesecev prisoten policist. 

 Območje lokala Nobel burek, zaparkiranost kolesarske poti, varnostnik v lokalu – PP preveri in 
obvesti.

 Neregistriran parkiran avto z dvema različnim registrskima tablicama

Po zaključeni razpravi se je predsedujoča zahvalila predstavnikoma PP Ljubljana Center in dala na 
glasovanje predlog SKLEPA 2/8:
Svet ČS Center se je seznanil s podanimi informacijami, odgovori na postavljena vprašanja ter s 
poročilom Policijske postaje Ljubljana Center o delu za leto 2022. Dogovorjeno je bilo, da se 
Policiji posreduje čim več informacij o dogajanju na območju centra. Prisotnima predstavnikoma
PP LJ Center se je Svet zahvalil za udeležbo ter upa na nadaljnjo uspešno sodelovanje.



Prisotnih je bilo 12 članov sveta.
Opredeljenih je bilo 12 članov sveta.
Za predlagani sklep je glasovalo 12 članov.
Sklep je bil sprejet.

Ob koncu 1. točke je do sedanji predsednik Sosveta za varnost prebivalcev pri Četrtni skupnosti Center, 
Rok Kleindienst podal odstopno izjavo z mesta predsednika. Nihče od prisotnih članov Sosveta ali Sveta 
ni bil pripravljen prevzeti funkcije predsednika., zato je po razpravi predsedujoča dala na glasovanje
predlog SKLEPA 3/8:
Na podlagi dejstev, da Četrtna skupnost Center zelo dobro sodeluje s predstavniki Policijske 
postaje Ljubljana Center in Mestnega redarstva tudi izven Sosveta ter da so seje Sosveta združene 
s sejo Sveta (na kateri imajo vsi člani Sveta možnost slišati njihova poročila in informacije ter 
postaviti vprašanja), je Svet Četrtne skupnosti Center odločil, da se Sosvet za varnost prebivalcev 
razpusti.

Prisotnih je bilo 12 članov sveta.
Opredeljenih je bilo 10 članov sveta.
Za predlagani sklep je glasovalo 10 članov.
Sklep je bil sprejet.

AD 2
POTRDITEV ZAPISNIKA 7. SEJE SVETA ČS CENTER

Predlog zapisnika so člani sveta dobili s sklicem seje. Sabina Noble je podala pripombo na 6. točko -
Predlog za povečanje investicijskih sredstev, da se bo ponovno glasovalo na seji, ko bo prisotnih več 
članov. Pripomba ni bila sprejeta, saj je bil svet na seji sklepčen (13 članov od 17), opredeljenih je bilo 
12 članov, od tega je ZA glasovalo 6 članov. Predsedujoča je dala na glasovanje 
predlog SKLEPA 4/8:
Svet Četrtne skupnosti Center potrjuje zapisnik 7. seje Sveta ČS Center.

Prisotnih je bilo 12 članov sveta.
Opredeljenih je bilo 12 članov sveta.
Za predlagani sklep je glasovalo 12 članov.
Sklep je bil sprejet.

AD 3
POROČILO PREDSEDNICE O DELU MED SEJAMA

Predsedujoča je podala informacije s sestanka z lastnikom lokala Nobel burek za ureditev razmer na 
Miklošičevi cesti, med Trdinovo in Pražakovo, ki je bil 10.julija 2023 ter dala na glasovanje
predlog SKLEPA 5/8:
Svet Četrtne skupnosti Center se je seznanil s poročilom predsednice Sveta ČS Center o dogajanju 
med sejama.

Prisotnih je bilo 12 članov sveta.
Opredeljenih je bilo 12 članov sveta.
Za predlagani sklep je glasovalo 12 članov.
Sklep je bil sprejet.

AD 4
      TEKOČE ZADEVE

1. Predlogi za Plan malih del 2024, 2025 v višini 7.000 €
Strokovna sodelavka je opomnila člane sveta, da je potrebno pripraviti predloge za Plan malih del za 
leti 2024 in 2025, v višini 7.000 € za posamezno leto. 

Predlog Ive Padar - Naj se na javnem prostoru kot so vroče točke postavi dodatne rastline.



- Na nekaterih nadstreških postajališč (Drama, Sodišče itd) so posajene rastline. Korito v enakem 
formatu bi lahko postavili na tlakovano površino in posadili podobne rastline, ki ne potrebujejo 
posebne nege. Če bi bilo korito višje z več zemlje, pa bi lahko posadili tudi bolj zahtevne rastline 
ali celo fižol.

- Ozelenjena vodopropustna javna površina, npr urbana greda, ki zahteva seveda večji gradbeni poseg
- postavitev začasne konstrukcije, sestavljene npr iz gradbenega odra (v priponki fotka primera iz 

Romunije), s prostorom za posode z rastlinami. Takšno konstrukcijo bi se dalo seliti na različne 
lokacije.

Za vsako od teh možnosti bi določili skrbnika, ki bi skrbel za vzdrževanje rastlin in zdrav videz "zelene 
točke" na vroči točki. Se javim. Če je kašna OŠ v bližini pa lahko k sodelovanju povabimo šolski 
vrtnarski krožek.

Predlog Sabine Noble - Ureditev trga Sveta Evrope - Na Prešernovi ob Vladni palači in pred/za 
Cankarjevim domom je sicer lep park, a vanj je umeščena betonska ploščad, ki je razpokana in 
polomljena ter kazi podobo obeh. Predlagam popravilo in vstavitev fontane, kakršno so dobili v 
Mariboru: https://mariborinfo.com/novica/lokalno/mavricna-fontana-na-glavnem-trgu-prvic-letos-
zaigrala-svojo-vodno-predstavo/361479 in morda dodatno nasaditev dreves na način, kot je bilo to 
narejeno pri Zlati ladjici, da krošnje tvorijo baldahin. Kip naj se odstrani in odpelje v kakšen muzej. 
To bo glede na naraščajoče temperature v mestu zelo dobrodošla popestritev in ohladitev za otroke in 
odrasle, pa tudi za turiste, ki si na tistem koncu ogledujejo naše kulturne znamenitosti.

Odgovor OGDP - V zvezi z vašo pobudo za postavitev fontane s pršenjem vode (po vzoru Prešernovega 
trga in Čufarjeve ulice) v okviru plana malih del za leti 2024 in 2025 na lokaciji Slovenska cesta v 
križišču z Gosposvetsko (Ajdovščina) vam sporočamo, da vaš predlog ni sprejemljiv.

Obrazložitev:
1. Postavitev fontane na Čufarjevi ulici je bila del celovitega projekta, ki je povezana z vodovodno 

napeljavo za kar je potreben poseg v teren. 
2. Površina v križišču Slovenska -Gosposvetska je bila obnovljena ne dolgo nazaj in rušenje 

obstoječega iz ekonomskega vidika ne pride v poštev.
3. Na Prešernovem trgu je vodovodna napeljava po obstoječih jeklenicah in je prav tako vezana 

na bližino vodovoda s čimer na predlagani površini ne razpolagamo.
4. Navsezadnje investicije iz naslova malih del niso dopustna, saj pomeni to veliko breme z 

vidika vzdrževanja. Mala dela naj bodo enkratni dogodki s področja vzdrževanja.

Odgovor OVO - Lahko se postavijo gnezdilnice za male ptice in tudi za lesno sovo. Predlagamo, da se 
postavi nekaj gnezdilnic za male ptice na Trg narodnih herojev, nekaj ob Ljubljanico pod Hradeckega 
cesto in lahko tudi nekaj komadov na spodnji del Golovca. 
Za lesno sovo bi bilo zanimivo postaviti gnezdilnico na Ljubljanski grad in pa seveda na Golovec. 
Gnezdilnice bi bilo bolje naročiti preko Prirodoslovnega muzeja Slovenije zaradi pravilnosti izdelave 
samih gnezdilnic. 
Lahko se poskrbi za ptice v drevoredih, na vrtovih vrtcev in šol v vaši ČS.
Za leto 2023 - Naročilnice za netopirnice, ki so zatočišča za netopirje so že naročena. Hkrati je naročenih 
pet gnezdilnic za lesno sovo, ki bodo nameščene v Krajinskem parku Tivoli, Rožnik in Šišenski hrib in 
sicer v vaši ČS.

Odgovor Oddelka za šport: Trim otok na Tivolskem vrhu bo prenovljen do pričetka šolskega leta. 
Postavilo se bo 12 novih trim naprav za vadbo iz robinije.

Predlog SKLEPA 6/8: 
Svet Četrtne skupnosti Center se je seznanil s podanimi predlogi in odgovori pristojnih služb.
Prisotnih je bilo 12 članov sveta.
Opredeljenih je bilo 12 članov sveta.
Za predlagani sklep je glasovalo 12 članov.
Sklep je bil sprejet.



2. Teden oblikovanja – prošnja za sodelovanje
Prejeli smo prošnjo za sodelovanje na Tednu oblikovanja, na Oblikovalski okuševalnici. Teden 
oblikovanja Ljubljana je sejemsko-razstavna prireditev za izmenjavo novih oblikovalskih zgodb z 
občinstvom željnim dobrega oblikovanja inovacij in doživetij. Po razpravi je predsedujoča dala na 
glasovanje predlog SKLEPA 7/8:
Četrtna skupnost Center za sodelovanje na Tednu oblikovanja nameni 500 €.

Prisotnih je bilo 12 članov sveta.
Opredeljenih je bilo 12 članov sveta.
Za predlagani sklep je glasovalo 12 članov.
Sklep je bil sprejet.

AD 5
PREDLOGI IN POBUDE

1. Pobuda za ustrezno kolesarsko ureditev Slomškove ulice 
V vednost smo prejeli pobudo za kolesarsko ureditev Slomškove ulice. Dogovorjeno je bilo, da za 
odgovor zaprosimo pristojno službo MOL.

2. Sečnja dreves znotraj MOL 
Aljaž Curk je pripravil dopis na temo sečnje dreves znotraj MOL

3. Zahvala – parkiranje ob snemanju + Pobuda za parkiranje ob snemanju
V vednost smo prejeli zahvalo za ureditev nadomestnega parkiranja v času zapore parkirnih mest zaradi
snemanja. Teden kasneje smo prejeli njihovo zmoto in zahtevo, da se uredi možnost nadomestnega 
parkiranja v času zapor. 
  

4. Nobel burek – odgovor
Prejeli smo odgovor lastnika lokala Nobel burek, ki se glasi: »Z veseljem sporočam, da se je situacija 
umirila. Uvedli smo reditelja za nočne izmene ob vikendih. Kljub temu, da imamo sedež Kraljev ulice 
nasproti, na katerega nimamo vpliva, smo srečni, da smo sosedje policijske postaje Center, kar 
zagotavlja pogoste policijske patrulje.
Če potrebujete dodatne informacije ali imate kakšna druga vprašanja, nas kontaktirajte. Od sestanka, na 
katerem ste nas opozorili, smo se maksimalno trudili, da ne motimo okolice. Veseli bi bili vašega 
povratnega sporočila o morebitnih pritožbah in kako se usmerjamo v pravo smer. Prav tako vas prosimo, 
da nas obvestite o morebitnih drugih informacijah, ki bi lahko izboljšale situacijo.

5. Člani so se seznanili z Javno razgrnitvijo pobude in elaborata Lokacijske preveritve za del 
območja Zazidalnega načrta za območje Potniškega centra Ljubljana, ki traja do 22. 9.2023

Po razpravi je predsedujoča dala na glasovanje 
predlog SKLEPA 8/8:
Svet Četrtne skupnosti Center se je seznanil s pobudami. Za odgovore bo zaprosil pristojne 
službe.

Prisotnih je bilo 12 članov sveta.
Opredeljenih je bilo 12 članov sveta.
Za predlagani sklep je glasovalo 12 članov.
Sklep je bil sprejet.



6. Pobuda za ureditev gozda po goloseku v Krajinskem parku Tivoli, Rožnik in Šišenski hrib 
Marjan Fras je podal pobudo za ureditev gozda po goloseku v Krajinskem parku Tivoli, Rožnik in 
Šišenski hrib, ki se glasi (predlog SKLEPA 9/8):
Svet Četrtne skupnosti Center poziva pristojno službo Mestne občine Ljubljana, da se po goloseku 
gozd uredi skladno s Pravilnikom o gozdnem redu, predvsem pa se vzpostavi prvotno stanje in 
sicer tako, da:
- sanira transportne poti, ki so nastale za potrebe sečnje in uredi obstoječe pešpoti,
- odstrani poškodovana drevesa,  ki so posledica sečnje ali vetroloma,
- odstrani preostala debla in vejevje,
- razredči podrast ter
- nadomesti podrta drevesa z novimi avtohtonimi mladicami.

Prisotnih je bilo 12 članov sveta.
Opredeljenih je bilo 12 članov sveta.
Za predlagani sklep je glasovalo 12 članov.
Sklep je bil sprejet.

7. Prometna ureditev na območju ulic Na Stolbi ter Lončarski stezi
Marjan Fras je predal pobude sosedov za prometno ureditev območju ulic Na Stolbi ter Lončarski stezi.
Po razpravi je predsedujoča dala na glasovanje 
predlog SKLEPA 10/8:
Svet Četrtne skupnosti Center se je seznanil s pobudami stanovalcev na Stolbi in Lončarske ulice 
in pristojno službo MOL poziva k preučitvi podanih predlogov in čimprejšnjo realizacijo, v skrbi 
za varnost šoloobveznih otrok.

Prisotnih je bilo 12 članov sveta.
Opredeljenih je bilo 12 članov sveta.
Za predlagani sklep je glasovalo 12 članov.
Sklep je bil sprejet.

AD 6
RAZNO

Svet se je seznanil, da sta bila v septembru v sklopu ETM izvedena dva dogodka ČS Center: Ulična 
zabava na Vošnjakovi 16. 9. 2023 in Ulični festival na Poljanski cesti, 17. 9. 2023
Dogovorjeno je bilo, da bo naslednja seja v petek, 13. oktobra 2023, s pričetkom ob 16.30 uri pri 
spomeniku 24 talcev, v sklopu Dneva ČS Center – Spominska slovesnost.  

Dnevni red 8. seje Sveta Četrtne skupnosti Center je bil s tem izčrpan in predsedujoča je sejo zaključila
ob 19.30 uri.

Zapisala:
Teja Kranjc
Koordinator VII/1

Predsednica Sveta Četrtne skupnosti Center 
                                                                                                          Mestne občine Ljubljana                                                                                                                             
                                                                                                                   Mateja Špan
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